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Abstract (en)
In order to facilitate the mounting and, if appropriate, demounting of insulating panels (1) made of thermally insulating and, if appropriate, sound-
insulating materials, with a tapering end (11) and with another end (10) which opens outwards, in particular along oblique surfaces (6), the last-
mentioned end is provided inside with a cutout (2) which merges into at least one locking lug (8). The tapering end (11) exhibits a locking part (4),
of which the greatest width is greater than the width of a narrow point in the region of the transition to the relevant oblique surface (5) and is greater
than the width of the narrow point in the region of the locking lug (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Um die Montage und ggf. auch die Demontage von Dämmplatten (1) aus thermisch und ggf. akustisch isolierendem Dämmstoffen mit einem
sich verjüngenden Ende (11) und mit einem sich nach außen insb. längs Schrägflächen (6) öffnenden anderen Ende (10) zu erleichtern, ist das
letztgenannte innen mit einer Aussparung (2) versehen, welche in mindestens eine Sperrnase (8) übergeht. Das sich verjüngende Ende (11) weist
einen Sperrteil (4) auf, dessen größte Breite größer ist als die Breite einer Engstelle im Bereich des Übergangs zur betreffenden Schrägfläche (5)
und größer ist als die Breite der Engstelle im Bereich der Sperrnase (8). <IMAGE>
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